
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

amely  készült:  Sződ  Község  Polgármesteri  Hivatal  hivatalos  helyiségében,  2015.  november  26.
napján18.00 órakor megtartott Sződ Község Képviselő-testületének  üléséről.

Napirendi pontok:

1. Az Önkormányzat 2015.  évi költségvetéséről  szóló 2/2015.(II.24.)  számú rendeletének
módosítása az Önkormányzat I-III. negyedévi gazdálkodása alapján
Előterjesztő: Hertel László polgármester

2. A  helyi  adórendeletek,  a  térítési  díjakra,  bérleti  díjakra  vonatkozó  rendeletek
felülvizsgálata 
Előterjesztő: Hertel László polgármester és Papp István Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság
elnöke

3.  A temetői szolgáltatási díjakra vonatkozó rendelet felülvizsgálata
Előterjesztő: Hertel László polgármester és Papp István Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság
elnöke

4. A 2016. évi Belső Ellenőrzési Terv megtárgyalása
Előterjesztő: dr. Bojtayné Benedek Gabriella jegyző

5. A Falumúzeum kialakításával kapcsolatos tájékoztatás
Előterjesztő: Hertel László polgármester

6. Az önkormányzati ingatlanértékesítéssel kapcsolatos határozathozatal
Előterjesztő: Hertel László polgármester

7. Egyebek

Hertel  László  polgármester  üdvözli  a  képviselő-testület  tagjait,  a  jegyzőasszonyt  és  a
jegyzőkönyvvezetőt.  Megállapítja,  hogy  a  7  fős  képviselő-testületből  5  képviselő  jelen  van,  a
képviselő-testület határozatképes. Erdélyi Balázs jelezte, hogy az ülésen nem tud részt venni, Dávid
Tamás jelezte, hogy később érkezik az ülésre. Ismerteti az ülés napirendi pontjait, valamint azokat az
ügyeket,  amelyek az Egyebek napirendi pontban kerülnek megtárgyalásra. A kiegészített  napirendi
pontokat a képviselők 5 igen szavazattal elfogadják.

Az Egyebek napirendi ponton belül megtárgyalandó ügyek:

 Törökkút építésével kapcsolatos tájékoztatás
 Faluház előtti térrel kapcsolatos tájékoztatás

A mai ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének – figyelembe véve a sorrendet – Podhorszkiné dr. Buránszki
Bernadett  képviselőasszonyt  javasolja.  A  képviselő-testület  5  igen  szavazattal  Podhorszkiné  dr.
Buránszki Bernadett képviselőasszonyt jegyzőkönyv hitelesítőnek egyhangúlag elfogadja. 

1. Az  Önkormányzat  2015.évi  költségvetéséről  szóló  2/2015.(II.24.)  számú  rendeletének
módosítása az Önkormányzat I-III. negyedévi gazdálkodása alapján
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Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel László: Tájékoztatja a képviselőket, hogy az önkormányzat gazdálkodásáról szóló beszámoló a
képviselők részére megküldésre került, valamint azt a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság is megtárgyalta.

A bizottsági ülésen én is részt vettem, ahol a pénzügyi beszámolót részletesen megtárgyaltuk, és a
felmerült kérdéseket megbeszéltük. Kérem a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnökét, hogy ismertesse
a bizottság javaslatát a napirendi ponttal kapcsolatosan. 

Papp István: A bizottság végigtárgyalta a beszámolót, amely alapján az idei költségvetési rendeletet
módosítani  kell.  A  felmerült  kérdésekre  a  Polgármester  Úr  válaszolt.  A  bizottság  egyhangúlag
elfogadásra  javasolja  a  beszámoló  elfogadását,  illetve  ennek megfelelően  a  költségvetési  rendelet
módosítását. 

Puskás Szilveszter: A bevételi és kiadási előirányzat módosulása nem egyértelmű az előterjesztésben,
számszakilag nem stimmelnek a tételek. 

Hertel  László:  Az  adatok  csak  a  III.  negyedévi  módosulást  mutatják,  az  eredeti  költségvetéshez
képest. Ez az oka annak, hogy számszakilag eltérés mutatkozik. 

Puskás Szilveszter: Kéri, hogy ez a rendeletmódosításban kerüljön feltüntetésre.

Dr. Bojtayné Benedek Gabriella: Természetesen javítjuk a rendelettervezetet. 

Hertel László: Az önkormányzat anyagi helyzete megfelelő. A kommunálisadó bevételek torzulása
abból adódik, hogy még folyik a neveleki lakosok részére a kommunális adó visszatérítés, mely az
idén  befizetett  adóból  történik.  Az  építményadó  tekintetében  egy  jelentős  hátralékkal  rendelkező
vállalkozás van, őket felszólítottuk a hátralék befizetésére. 

2016-ban jelentkezik majd  ténylegesen  a  lakosságszám csökkenés hatása.  Az iskola  üzemeltetését
átvette  a  KLIK,  ez  költségmegtakarítást  jelent  már  most  is.  Az  óvodában  a  költségmegtakarítás
érdekében arra törekedtünk, hogy a csoportok a lehető legközelebb legyenek a maximális létszámhoz.
Ez az intézkedés egy csoport leépítését eredményezte. 

2016-ban biztos, hogy csökkenni fog a szociális keretösszeg, a kultúrára kapott normatív támogatás
összege,  illetve  az  utak  karbantartására  fordítható  összeg,  ugyanis  ezek  a  támogatások  lakosság
létszám alapján kerül leutalásra. 

Hertel  László: Van-e  további  kérdés,  észrevétel  a  képviselők  részéről?  Mivel  további  kérdés,
hozzászólás nem merült fel, kéri a képviselőket, hogy szavazzanak az önkormányzat I-III negyedéves
beszámolójának elfogadására, és ennek megfelelően a 2015. évi költségvetési rendelet módosítására
vonatkozóan. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta.

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

  10/2015.(XI.26.) SZÁMÚ RENDELETE SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 2015. ÉVI
KÖLTSÉGVETÉSÉRŐL SZÓLÓ 2/2015.(II.24.) SZÁMÚ RENDELETÉNEK

MÓDOSÍTÁSÁRÓL

Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  2/2015.(II.24.)  számú,  a  Sződ  Község
Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló rendeletét, az Önkormányzat I-III negyedéves
gazdálkodása alapján, a mellékeltben foglaltak szerint módosítja. 
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Határidő: azonnal                                                                                   Felelős: polgármester

2. A  helyi  adórendeletek,  a  térítési  díjakra,  bérleti  díjakra  vonatkozó  rendeletek
felülvizsgálata 
Előterjesztő: Hertel László polgármester és Papp István Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság
elnöke

Hertel László: A november 5. napi testületi ülésen már szó esett a 2016. évi helyi adók mértékéről.
Akkor is elmondtam, hogy nem javaslom a helyi adók emelését, mivel ez nagy anyagi terhet róna a
lakosságra. A javaslatomat a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság is megtárgyalta. Megkérem a Pénzügyi
és Ügyrendi Bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság helyi adókkal kapcsolatos javaslatát.

Papp István: A bizottság egyhangúlag támogatja a polgármester úr javaslatát, adóemelést nem javasol
egyik adónemben sem, illetve új adónem bevezetését sem javasolja. 

Hertel László:  A tegnapi nap folyamán a Faluház vezetője javaslattal fordult hozzám, hogy a Faluház
bérleti  díjai  közül  az  előadó  +  kisegítő  részek  (előtér,  folyosók,  WC-k)  bérleti  díját  4.000.-
forint+ÁFA/óra díjról 4.500.- forint+ÁFA/óra díjra módosuljon, és az emeleti  bal nagyterem (csak
fenti folyosókkal, WC-kel) 3.000.- forint+ ÁFA/óra díjról 3.500.- +ÁFA/óra díjra módosuljon. Ezt a
bérleti díj módosítást a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság nem tudta megtárgyalni, mert a javaslat az
ülés  után  érkezett.   Kéri  a  képviselőket,  hogy mondják  el  véleményüket,  a  Faluház  vezetőjének
javaslatával kapcsolatosan. 

Papp István: Mekkora bevétel növekedést jelentene az emelés éves szinten?

Hertel  László: Erre  vonatkozóan  nem volt  adat  a  kérelemben.  Az  előterjesztésben  szereplő  két
épületrészlet kerül bérbeadásra a leggyakrabban, azért javasolja a Faluház vezetője az emelést.

Juhász István: Én nem javaslom a bérleti díj emelését. 

Hertel László: Én azt javaslom, hogy mivel 4 éve a bérleti díjak nem emelkedtek, emeljünk 5 %-ot,
amely vonatkozzon a Faluház bérbe adható összes helyiségre.  

Puskás Szilveszter: Én javaslom, hogy fogadjuk el a Faluház vezetőjének javaslatát.

Hertel László: Annak idején, amikor a bérleti díjakat megállapítottuk, akkor a helyiségek bérleti díját
arányosan állapítottuk meg. Ezért javaslom, hogy a bérleti díj emelést annak ellenére, hogy a többi
helyiséget kevesebbszer veszik igénybe, minden helyiségre állapítsuk meg.

A bérleti díj módosításával kapcsolatosan két javaslat hangzott el.  

Először szavazzunk Puskás Szilveszter javaslatára, miszerint a Faluház vezetőjének az előterjesztését
fogadjuk el, amely 500.- forint/óra díj emelést javasol a két tétel tekintetében. 

A képviselő-testület 1 igen, 4 nem szavazattal a javaslatot elvetette.

Hertel László: Megkérdezi a képviselőket, hogy ki szavaz a Faluház teljeskörű bérleti díjának 5 %
történő emelésére. 

Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot
hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   
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 78/2015.(IX.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  2015.  január  01.  napjától  kezdődően  a
Faluház bérleti díjait 2016. január 01. napjától kezdődően 5 %-kal emeli meg. 

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

3.  A temetői szolgáltatási díjakra vonatkozó rendelet felülvizsgálata
Előterjesztő: Hertel László polgármester és Papp István Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság
elnöke

Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel  László:  A  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottsági  ülésen  javaslat  merült  fel  olyan  sírhelyek
kialakítására,  ahol  az  urna  földbehelyezése  történik.  Kéri  a  Pénzügyi  a  Bizottság  elnökét,  hogy
ismertesse ezzel kapcsolatosan a bizottság javaslatát. 

Papp István: Ezek az urnás sírhelyek kisebbek lennének, mint a koporsós temetési sírhelyek, és az
urnafallal  szemben  kerülne  kialakításra  ez  a  parcella.   Mivel  ezek  a  sírhelyek  kisebbek,  ezért  a
sírhelymegváltás díját is arányosítani kellene. 

Puskás Szilveszter: Az előterjesztésben a gyermeksír nagysága kisebb, mint az 1 férőhelyes sírhely,
mégis magasabb a megváltás díja. Ez nem logikus.  

A képviselők részletesen megtárgyalják a rendelet mellékletét képező díjakat. 

Puskás Szilveszter: Javasolja, hogy a gyereksír (130X100 cm) megváltási díja bruttó 20.000.- forint
legyen, melyből a sződi lakosok részére az önkormányzati támogatás 16.000.- forint, ezáltal a sződi
lakosok által fizetendő megváltási díj 4.000.- forint.

A jövőre nézve javasolja, hogy legyen egy alapdíj a temető használatára vonatkozóan, és az alapdíjon
felül kellene a további megváltási díjakat meghatározni.

Hertel László: Javasolja, hogy az elhunyt díszpolgárok síremlékére egy tábla kerüljön elhelyezésre,
amely  a  sződi  címert,  és  „Sződ  Község  díszpolgára”  feliratot  tartalmazza.  Fábián  József  volt
polgármester síremlékén is fel kellene tüntetni, polgármesteri tisztségét és annak időtartamát. A tábla
síremléken történő elhelyezése előtt, a családtagokkal mindenképpen egyeztetni szükséges. 

Puskás Szilveszter: Javasolja, hogy Sándor István volt polgármester síremlékére is kerüljön fel ez a
felirat.

Hertel László: Kéri a képviselőket, hogy szavazzanak a javaslatokkal kapcsolatosan. Megállapítja,
hogy a képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

79/2015.(IX.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz,  hogy a képviselő-testület  által
adományozott  Díszpolgári  cím  elhunyt  tulajdonosai  síremlékére  emléktábla  kerüljön
elhelyezésre.  A  tábla  Sződ  község  címerét,  valamint  „Sződ  Község  díszpolgára”  feliratot
tartalmazza.  
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Sándor István és Fábián József Sződ Község elhunyt polgármesterei síremlékére emléktábla
kerüljön  elhelyezésre.  A  tábla  Sződ  község  címerét,  valamint  az  elhunyt  Sződ  Községben
töltött polgármesterségének időtartamát tartalmazza.

A  táblák  síremléken  történő  elhelyezése  előtt  a  közvetlen  hozzátartozókkal  egyeztetni
szükséges. 

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

Hertel László: Összegezve az elhangzott javaslatokat: A gyermeksír megváltási díja bruttó 20.000.-
forint, az önkormányzati támogatás 16.000.- forint, sződi lakosoknak 4.000.- forint. Az egyszemélyes
urnás sírhely megváltásának bruttó díja: 30.000.- forint, az önkormányzati támogatás 23.500.- forint,
sződi lakosok részére a díj 6.500.-forint. Két személyes urnás sírhely megváltási díja bruttó: 45.000.-
forint, az önkormányzati támogatás 32.000.- forint, sződi lakosok részére 13.000.- forint a megváltás
díja.  Erre  való  tekintettel  a  rendelet  mellékletéből  törölni  kell  a  200X90  cm  méretű,  urna
földbehelyezésére  vonatkozó  tételt,  mind  az  egy  személyes,  mind  a  két  személyes  sírhely
vonatkozásában. 

Van-e további  javaslat? Mivel  további  hozzászólás a képviselők részéről  nem érkezett,  szavazásra
bocsátja a rendeletmódosítást.  Megállapítja,  hogy a képviselő-testület  5 igen szavazattal  a Temető
használatáról szóló rendeletet módosítja. 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 11/2015. (XI.26.)
SZÁMÚ RENDELETE AZ TÖBBSZÖR MÓDOSÍTOTT 5/2006.(IV.21.) SZÁMÚ, A TEMETŐ

HASZNÁLATÁRÓL SZÓLÓ RENDELETÉNEK MÓDOSÍTÁSÁRÓL

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete a többször módosított, 5/2006.(IV.21.) számú,
A temető használatáról szóló rendeletét a mellékletben foglaltak szerint módosítja. 

Határidő: azonnal                                                                                    Felelős: polgármester

4. A 2016. évi Belső Ellenőrzési Terv megtárgyalása
Előterjesztő: dr. Bojtayné Benedek Gabriella jegyző

Hertel László:  Tájékoztatja a képviselőket, hogy ezt a napirendi pontot a jegyzőasszony terjeszti a
testület elé. 

Dr. Bojtayné Benedek Gabriella:  A  370/2011.  (XII.  31.)  Korm.  rendelet  a  költségvetési  szervek
belső kontrollrendszeréről és belső ellenőrzéséről szóló jogszabály 32.§ (3) Helyi önkormányzati
költségvetési szerv esetén a belső ellenőrzési vezető a tárgyévre vonatkozó éves ellenőrzési tervét
megküldi a jegyző, illetve főjegyző részére a tárgyévet megelőző év november 30-ig. 

(4)  Helyi  önkormányzatok  esetében  az  éves  ellenőrzési  tervet  a  képviselő-testület  a  tárgyévet
megelőző  év  december  31-ig  hagyja  jóvá.  Mellékelten  megküldtem a  képviselőknek  a  Danubius
Expert Audit Kft által megküldött javasolt témákat és az előző években ellenőrzött területekről szóló
kimutatást.  2016-ra  két  ellenőrzés meghatározása elegendő.  Amennyiben év közben más  vizsgálat
végzését tartja fontosnak a testületnek van lehetőség a módosításra. Egy téma vizsgálata 4 munkanap,
100.000 Ft + Áfa /vizsgálat a díjazás. 

Hertel László: A Belső Ellenőrzési Tervet a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság is megtárgyalta. Kérem
a bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság javaslatát.
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Papp István: A bizottság a Munkaügyi nyilvántartások ellenőrzését, és az Óvodai normatíva igénylés
ellenőrzését javasolja a képviselő-testület felé a 2016.évi Belső Ellenőrzési Tervben. Szükség esetén a
terv módosítható, illetve kiegészíthető.

Hertel László: Van-e más javaslat? Mivel nincs, kérem, hogy szavazzunk a Pénzügyi és Ügyrendi
Bizottság javaslatára. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot
hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

80/2015.(IX.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Sződ  Község  Önkormányzat  2015.  évre
vonatkozó Belső Ellenőrzési Tervet az alábbiak szerint elfogadja.

Ellenőrzött területek:

Munkaügyi nyilvántartások ellenőrzése

Óvodai normatíva igénylés ellenőrzése

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

5. A Falumúzeum kialakításával kapcsolatos tájékoztatás
Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel László: Tájékoztatja a képviselőket, hogy a közmeghallgatáson lakossági javaslatként hangzott
el, hogy a községben Falumúzeum kerüljön kialakításra. Erre a célra a régi Polgármesteri Hivatal első
négy irodája alkalmas lenne. 

Felkértem Erdélyi  Balázst,  a Kultúráért felelős tanácsnokot, hogy tegyen javaslatot a Falumúzeum
kialakítására vonatkozóan, aki jelezte, hogy vállalja, és eleget tesz a felkérésnek. 

Puskás  Szilveszter:  Pozitívnak  tartja  a  kezdeményezést,  de  megfelelő  tárlókat  kell  biztosítani  a
tárgyak biztonságos és transzparens elhelyezése érdekében. 

Juhász  István:  Felajánlottam  Erdélyi  Balázsnak,  hogy  szívesen  segítek  a  kialakításban,  továbbá
tárgyakat  és  dokumentumokat  is  fel  tudok  ajánlani  a  múzeumba.  Arra  kell  törekedni,  hogy  ne
raktározzunk, hanem a területet lehetőleg minél hatékonyabban használjuk ki.

Hertel  László:  Van-e további  hozzászólás? Mivel  nincs,  kéri  a képviselőket,  hogy szavazzanak a
Falumúzeum kialakításával kapcsolatosan. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 5 igen szavazattal
az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

81/2015.(IX.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy  határoz,  hogy  a  régi  Polgármesteri
Hivatal  épületének  (Sződ,  Dózsa  György  út  216.)  egy  részében  Falumúzeumot  kíván
kialakítani. 
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A  képviselő-testület  a  Falumúzeum  megvalósításával  Erdélyi  Balázst,  a  Kultúráért  és
Oktatásért felelős tanácsnokot bízza meg. 

Határidő: azonnal                                                                                        Felelős: polgármester

6. Az önkormányzati ingatlanértékesítéssel kapcsolatos határozathozatal
Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel  László:  Az  elmúlt  ülésen  az  alpolgármester  úr  javasolta,  hogy  a  régi  óvoda  épületét
ingatlanértékesítő bevonásával próbálja meg az önkormányzat értékesíteni. Felvettem a kapcsolatot a
Duna Hause Ingatlanközvetítő Iroda képviselőjével. Ahhoz, hogy a Megbízási szerződést meg tudjam
kötni  az  önkormányzat  képviseletében,  szükség  van  a  képviselő-testület  felhatalmazására.  Erre
vonatkozóan kell a testületnek határozatot hozni. 

Hertel László: Van-e kérdés, észrevétel a napirendi ponttal kapcsolatosan? Amennyiben nincs, kérem,
hogy szavazzunk. Megállapítom,  hogy a képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot
hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

82/2015.(IX.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete megbízza Hertel László polgármestert, hogy a
Sződ, Tabán u. 11. szám alatti önkormányzati ingatlan értékesítésére vonatkozóan a DUNA
HAUSE Ingatlanközvetítő Iroda képviselőjével Megbízási szerződést kössön. 

Határidő: azonnal                                                                                        Felelős: polgármester

7. Egyebek

 Törökkút építésével kapcsolatos tájékoztatás

Hertel László: Tájékoztatja a képviselőket, hogy a Törökkút felújítása már nyáron megkezdődött. A
Sződiek Híradójában cikk jelenik meg a kút történetéről.  
Puskás Szilveszter: Korhűbb lett volna a kút, ha a terméskőből megépített részére a záró rész nem
betonból készült volna el.  Javasolnám, hogy a terméskőből készült részt beton helyett, keszegi kőből,
vagy egyéb mészkőből faragott szegéllyel zárjuk.  Az internet segítségével nézzünk meg neves török
kutakat, milyen jellegzetességekkel rendelkeznek. 
Hertel László: Várnám a további ötleteket, javaslatokat a kút tovább építésére vonatkozóan. 
Papp István: Én is javaslom, hogy a beton záróréteget terméskővel kővel helyettesítsük. 
Hertel László:  Engem is meglepett,  hogy a terméskőből épült rész ilyen zárást kapott,  de én úgy
gondoltam, hogy ezt lécezéssel le tudjuk fedni. 
Puskás Szilveszter: Ha a cél az, hogy turisztikai vonzerő legyen ez a kút a községben, akkor azt úgy
kell felújítani, hogy valóban az legyen. 
(Részletesen megtárgyalják a kút felújításának részleteit)
Hertel László: A képeket megtekintve javasolnám, hogy fémből készítsük el a kút zárórészét. Ennek
megvalósítása az eredeti elképzeléshez képest, még egyszerűbb is lenne.
Juhász István: Jelzi, hogy a kút kovácsolt vasrészeit el tudja készíteni.
Hertel László: Tájékoztatja a képviselőket, hogy a műszaki csoporttal egyeztetni fog a kút felújítási
munkálataival kapcsolatosan.
Hertel László: Megköszöni a képviselők építő jellegű javaslatait.

 Faluház előtti térrel kapcsolatos tájékoztatás
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Hertel László: Már több képviselő-testületi ülésen elhangzott, hogy a Faluház előtti teret parkosítani
szeretnénk. Sajnos a tájépítész többszöri megkeresésre sem küldött semmilyen anyagot, ezért más úton
kell  a  parkosítást  megoldani.  Felvettem a  kapcsolatot  egy  kertépítő  céggel,  aki  11  gömbfát  fog
elhelyezni a téren. 
Javasolnám, hogy a tér közepére egy hatszögű körülülőt kellene készíteni, és olyan kövezetet, amely
összhangban van a meglévő kövezettel. A meglévő gázórát is be kellene fedni. Kihelyezésre kerül
majd a meglévő Madách Imre mellszobor, és IV. Béla szobrát készíttetnénk a tér másik oldalára.
Puskás Szilveszter: Javasolja, hogy a IV. Béla mellszobrot, valamint a Madách szobor talapzatának
terveit ugyanaz a művész készítse el, mert így az egy térségre kerülő alkotások összhangja jobban
megteremthető.
Juhász István: Javasolja, hogy meg kellene kérdezni a helyi kőfaragót is, hátha tud segíteni a szobor,
illetve a meglévő szobor talapzatának elkészítésében.
Hertel László: Ennek semmi akadálya, meg fogjuk kérdezni. Kéri a képviselőket, hogy akinek a tér
kialakításával további ötlete, elképzelése van, szíveskedjen jelezni felém.  

 Év végi vacsora

Hertel László: Tájékoztatja a képviselőket, hogy az elmúlt ülésen december 29. napját, 17.00 órában
határozta meg a testület az év végi vacsora időpontjának. Sikerült a konyhával is egyeztetni, mivel
ebben az időpontban leállás van, de vállalják a főzést. 

Puskás Szilveszter alpolgármester felkéri Hertel László polgármestert, hogy szíveskedjen zárt ülést
elrendelni,  mert  személyiségi  jogokat  érintő  napirendi  pontot  szeretne  a  képviselő-testület  elé
terjeszteni.

Hertel László zárt ülést rendel el. 

Hertel László: Tájékoztatja a képviselőket, hogy a mai ülésen további megtárgyalandó napirendi pont
nincs, a képviselők további hozzászólási szándékukat nem jelezték, az ülést 21.30 órakor bezárja. 

---------------------------------------------       ----------------------------------------------
                         Hertel László                                             dr Bojtayné Benedek Gabriella
                         polgármester                                                               jegyző

      

                                                  --------------------------------------------
                                                 Podhorszkiné dr.Buránszki Bernadett
                                                      jegyzőkönyvhitelesítő képviselő
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